
  

Raadsmemo
aan gemeenteraad
onderwerp brieven aan de gemeenteraad beslissing op bezwaar evenementengeluid Goudasfalt 

van S. van Schagen
afdeling Ruimtelijk beleid en advies
telefoon 0182-588482
datum 15 juni 2021

memo
Context en doel
Tussen 25 en 27 mei 2021 ontving de raad van verschillende omwonenden brieven en mails over de 
genomen beslissing op bezwaar voor het evenementengeluid op Goudasfalt. Met dit beknopte memo 
stelt het college de raad op de hoogte over het verdere verloop. 

Verloop reactiebrief
Conform toezegging aan uw raad treft u bijgesloten de (geanonimiseerde) reactiebrieven van het 
college aan omwonenden van het GoudAsfalt terrein aan. Dit naar aanleiding van het schrijven van 
deze omwonenden over de geluidsnormen voor evenementen op het terrein. Deze volgt op het memo 
(zie https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85) 
van 29 april 2021 die de raad ontving.

https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85
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Geachte,

Op 24 mei 2021 stuurde u een mail aan de gemeenteraad van Gouda over de beslissing op bezwaar 
rond evenementengeluid op Goudasfalt. Op 29 april 2021 stelde het college hier nieuwe normen voor 
vast. De gemeenteraad verzocht het college te reageren op de mails. De raad krijgt een afschrift van 
deze brief en ontving op 29 april het memo dat u kunt vinden op 
https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/1

Overlast door evenementen
U vindt het aantal evenementen met overlast dat er jaarlijks gehouden kan worden op Goudasfalt te 
hoog is. U geeft aan dat u met name in de weekenden in perioden met mooi weer, stelselmatige 
overlast gaat krijgen van Goudasfalt evenementen. Uw woongenot in en om uw huis komt zo in de 
knel.

Een beslissing over evenementengeluid waarbij wij meerdere belangen moesten afwegen
Wij begrijpen uw bezorgdheid en een aantal malen per jaar zult u zeker duidelijk merken dat er een 
evenement op Goudasfalt is. De wettelijke normen en jurisprudentie vormen daarbij altijd de basis ook 
al begrijpen wij dat uw mening daar anders over kan zijn. Aan de andere kant maken we als college 
een afweging voor geheel Gouda. Wij willen een florerende stad zijn waar ook op zijn tijd een 
evenement bij hoort. 

Het college meent met de beslissing over evenement aantallen en normen van 29 april 2021, een 
afweging te hebben gemaakt waarin zowel de belangen van de omgeving als van Gouda als geheel 
terug te zien zijn.

Test evenement voor meer inzicht
Bij de evenementen geluidcategorieën willen wij benoemen dat de 40 zogenaamde categorie III 
evenementen bijna niet hoorbaar zullen zijn buiten het Goudasfalt terrein en ook tussen de 
verschillende hogere categorieën zit een aanzienlijk verschil. Maar hoe u dat ziet, kunt u het best zelf 
ervaren. Daarom denken wij dat het testevenement met diverse geluidscategorieën waar Goudasfalt 
en enkele evenementenpartijen nu aan werken, helpt om een beter beeld te krijgen van die 
verschillende evenement geluidcategorieën. De organisatoren zorgen daarbij zelf voor de participatie 
waarbij de gemeente uiteraard meekijkt en benieuwd is naar de (meet)resultaten. Ook toetst de 
gemeente de vergunning voor dit evenement aan de voorschriften.

Vervolg
Wij hopen u hiermee als college voldoende antwoord te geven op uw vragen. Op 24 juni organiseert 
het college een online bijeenkomst over het bestemmingsplan waar het evenementengeluid mee 
samenhangt waarvoor u tevens van harte bent uitgenodigd. U kunt zich opgeven via 
goudasfalt@gouda.nl  

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Gouda,
de secretaris a.i., de burgemeester,

B. van Spréw mr. drs. P. Verhoeve

1 https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85

mailto:goudasfalt@gouda.nl
https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85
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Geachte            ,

Op 24 mei 2021 stuurde u een mail aan de gemeenteraad van Gouda over de beslissing op bezwaar 
rond evenementengeluid op Goudasfalt. Op 29 april 2021 stelde het college hier nieuwe normen voor 
vast. De gemeenteraad verzocht het college te reageren op de mails. De raad krijgt een afschrift van 
deze brief en ontving op 29 april het memo dat u kunt vinden op 
https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/2

Overlast door evenementen
U vindt dat het aantal evenementen met overlast dat er jaarlijks gehouden kan worden op Goudasfalt 
te hoog is. Daarmee vindt u dat er geen sprake meer is van een incidenteel karakter. Daarnaast vindt 
u dat de wijze waarop het college de informatie verstrekte aan de raad, de zaak te eenzijdig belicht.

Een beslissing over evenementengeluid waarbij wij meerdere belangen moesten afwegen
Wij begrijpen uw bezorgdheid en een aantal malen per jaar zult u zeker duidelijk merken dat er een 
evenement op Goudasfalt is. De wettelijke normen en jurisprudentie vormen daarbij altijd de basis ook 
al begrijpen wij dat uw mening daar anders over kan zijn. Aan de andere kant maken we als college 
een afweging voor geheel Gouda. Wij willen een florerende stad zijn waar ook op zijn tijd een 
evenement bij hoort. 

Het college meent met de beslissing over evenement aantallen en normen van 29 april 2021, een 
afweging te hebben gemaakt waarin zowel de belangen van de omgeving als van Gouda als geheel 
terug te zien zijn.

Test evenement voor meer inzicht
Bij de evenementen geluidcategorieën willen wij benoemen dat de 40 zogenaamde categorie III 
evenementen bijna niet hoorbaar zullen zijn buiten het Goudasfalt terrein en ook tussen de 
verschillende hogere categorieën zit een aanzienlijk verschil. Maar hoe u dat ziet, kunt u het best zelf 
ervaren. Daarom denken wij dat het testevenement met diverse geluidscategorieën waar Goudasfalt 
en enkele evenementenpartijen nu aan werken, helpt om een beter beeld te krijgen van die 
verschillende evenement geluidcategorieën. De organisatoren zorgen daarbij zelf voor de participatie 
waarbij de gemeente uiteraard meekijkt en benieuwd is naar de (meet)resultaten. Ook toetst de 
gemeente de vergunning voor dit evenement aan de voorschriften.

Vervolg
Wij hopen u hiermee als college voldoende antwoord te geven op uw vragen. Op 24 juni organiseert 
het college een online bijeenkomst over het bestemmingsplan waar het evenementengeluid mee 
samenhangt waarvoor u tevens van harte bent uitgenodigd. U kunt zich opgeven via 
goudasfalt@gouda.nl  

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Gouda,
de secretaris a.i., de burgemeester,

B. van Spréw mr. drs. P. Verhoeve

1https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85

mailto:goudasfalt@gouda.nl
https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85
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Geachte                  ,

Op 24 mei 2021 stuurde u een mail aan de gemeenteraad van Gouda over de beslissing op bezwaar 
rond evenementengeluid op Goudasfalt. Op 29 april 2021 stelde het college hier nieuwe normen voor 
vast. De gemeenteraad verzocht het college te reageren op de mails. De raad krijgt een afschrift van 
deze brief en ontving op 29 april het memo dat u kunt vinden op 
https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/3

Overlast door evenementen
U vindt dat het aantal evenementen met overlast dat er jaarlijks gehouden kan worden op Goudasfalt 
teveel geluidsoverlast geeft en vindt de locatiekeuze voor het Goudasfalt terrein een onjuiste keuze.   

Een beslissing over evenementengeluid waarbij wij meerdere belangen moesten afwegen
Wij begrijpen uw bezorgdheid en een aantal malen per jaar zult u zeker duidelijk merken dat er een 
evenement op Goudasfalt is. De wettelijke normen en jurisprudentie vormen daarbij altijd de basis ook 
al begrijpen wij dat uw mening daar anders over kan zijn. Aan de andere kant maken we als college 
een afweging voor geheel Gouda. Wij willen een florerende stad zijn waar ook op zijn tijd een 
evenement bij hoort. 

Het college meent met de beslissing over evenement aantallen en normen van 29 april 2021, een 
afweging te hebben gemaakt waarin zowel de belangen van de omgeving als van Gouda als geheel 
terug te zien zijn.

Test evenement voor meer inzicht
Bij de evenementen geluidcategorieën willen wij benoemen dat de 40 zogenaamde categorie III 
evenementen bijna niet hoorbaar zullen zijn buiten het Goudasfalt terrein en ook tussen de 
verschillende hogere categorieën zit een aanzienlijk verschil. Maar hoe u dat ziet, kunt u het best zelf 
ervaren. Daarom denken wij dat het testevenement met diverse geluidscategorieën waar Goudasfalt 
en enkele evenementenpartijen nu aan werken, helpt om een beter beeld te krijgen van die 
verschillende evenement geluidcategorieën. De organisatoren zorgen daarbij zelf voor de participatie 
waarbij de gemeente uiteraard meekijkt en benieuwd is naar de (meet)resultaten. Ook toetst de 
gemeente de vergunning voor dit evenement aan de voorschriften.

Vervolg
Wij hopen u hiermee als college voldoende antwoord te geven op uw vragen. Op 24 juni organiseert 
het college een online bijeenkomst over het bestemmingsplan waar het evenementengeluid mee 
samenhangt waarvoor u tevens van harte bent uitgenodigd. U kunt zich opgeven via 
goudasfalt@gouda.nl  

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Gouda,
de secretaris a.i., de burgemeester,

B. van Spréw mr. drs. P. Verhoeve

1https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85

mailto:goudasfalt@gouda.nl
https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85
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Geachte                    ,

Op 24 mei 2021 stuurde u een mail aan de gemeenteraad van Gouda over de beslissing op bezwaar 
rond evenementengeluid op Goudasfalt. Op 29 april 2021 stelde het college hier nieuwe normen voor 
vast. De gemeenteraad verzocht het college te reageren op de mails. De raad krijgt een afschrift van 
deze brief en ontving op 29 april het memo dat u kunt vinden op 
https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/4

Overlast door evenementen
U vindt dat het aantal en soort evenementen dat er jaarlijks gehouden kan worden op Goudasfalt niet 
overeenkomen met het eerder door de raad vastgestelde ambitiedocument Goudasfalt en het daarbij 
aangenomen amendement. Ook geeft u aan dat de afname van het aantal evenementdagen waar het 
raadsmemo over spreekt, in de praktijk anders in elkaar steekt. In werkelijkheid is het eerdere 
vastgestelde en veel hogere aantal evenementen met meer geluid, nooit gehouden. De beslissing op 
bezwaar van 29 april 2021 is naar uw mening in de praktijk geen afname maar een toename van het 
aantal categorie I en II evenementen. 

U was betrokken bij de voorliggende participatie van het besluit van 29 april 2021 waarbij u met 
Goudasfalt, enkele evenementenpartijen en een aantal omwonenden tot een voorstel kwam van 4 in 
plaats van de nu vastgestelde 8 categorie I evenementen. U schrijft dat uw vertrouwen in participatie 
daarmee niet is vergroot. 

Tot slot schrijft u dat omliggende bedrijven en andere evenementenlocaties samen een nog grotere 
optelsom aan geluidsoverlast geven voor u.

Een beslissing over evenementengeluid waarbij wij meerdere belangen moesten afwegen
Wij begrijpen uw bezorgdheid en een aantal malen per jaar zult u zeker duidelijk merken dat er een 
evenement op Goudasfalt is. De wettelijke normen en jurisprudentie vormen daarbij altijd de basis ook 
al begrijpen wij dat uw mening daar anders over kan zijn. Aan de andere kant maken we als college 
een afweging voor geheel Gouda. Wij willen een florerende stad zijn waar ook op zijn tijd een 
evenement bij hoort. 

Het college meent met de beslissing over evenement aantallen en normen van 29 april 2021, een 
afweging te hebben gemaakt waarin zowel de belangen van de omgeving als van Gouda als geheel 
terug te zien zijn.

Test evenement voor meer inzicht
Bij de evenementen geluidcategorieën willen wij benoemen dat de 40 zogenaamde categorie III 
evenementen bijna niet hoorbaar zullen zijn buiten het Goudasfalt terrein en ook tussen de 
verschillende hogere categorieën zit een aanzienlijk verschil. Maar hoe u dat ziet, kunt u het best zelf 
ervaren. Daarom denken wij dat het testevenement met diverse geluidscategorieën waar Goudasfalt 
en enkele evenementenpartijen nu aan werken, helpt om een beter beeld te krijgen van die 
verschillende evenement geluidcategorieën. De organisatoren zorgen daarbij zelf voor de participatie 
waarbij de gemeente uiteraard meekijkt en benieuwd is naar de (meet)resultaten. Ook toetst de 
gemeente de vergunning voor dit evenement aan de voorschriften.

1https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85

https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85


 pagina 6

Vervolg
Wij hopen u hiermee als college voldoende antwoord te geven op uw vragen. Op 24 juni organiseert 
het college een online bijeenkomst over het bestemmingsplan waar het evenementengeluid mee 
samenhangt waarvoor u tevens van harte bent uitgenodigd. U kunt zich opgeven via 
goudasfalt@gouda.nl  

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Gouda,
de secretaris a.i., de burgemeester,

B. van Spréw mr. drs. P. Verhoeve

mailto:goudasfalt@gouda.nl
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Geachte                  ,

Op 24 mei 2021 stuurde u een mail aan de gemeenteraad van Gouda over de beslissing op bezwaar 
rond evenementengeluid op Goudasfalt. Op 29 april 2021 stelde het college hier nieuwe normen voor 
vast. De gemeenteraad verzocht het college te reageren op de mails. De raad krijgt een afschrift van 
deze brief en ontving op 29 april het memo dat u kunt vinden op 
https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/5

Overlast door evenementen
U vindt dat het aantal en soort evenementen dat er jaarlijks gehouden kan worden op Goudasfalt niet 
overeenkomen met het eerder door de raad vastgestelde ambitiedocument Goudasfalt en het daarbij 
aangenomen amendement. Ook geeft u aan dat het aantal evenementdagen en de daarbij behorende 
norm voor categorie I en II ingaan tegen de aanbevelingen van het onafhankelijke geluidsonderzoek 
door bureau Peutz. Alleen van categorie III evenementen zal de geluidshinder minimaal zijn en ook 3 
categorie II evenementen zijn in overleg met de buurt naar uw mening haalbaar. 

Voorafgaand aan het besluit van 29 april vond er participatie plaats. U geeft aan dat dit voor het 
uiteindelijke besluit niets opleverde. Bij dit alles geeft u aan dat Goudasfalt inkomsten moet genereren 
om haar begroting rond te krijgen waarbij de negatieve gevolgen bij u neerkomen in de vorm van de 
hoeveelheid geluid en het aantal evenementen. 

U noemt tevens dat er in de eerdere plannen voor Goudasfalt altijd het kleinschalige werd benadrukt 
waarvan met deze evenementnormen naar uw mening geen sprake meer is. Daarnaast wijst u erop 
dat er in de randstad en daarmee in de nabijheid genoeg evenementen voor jongeren. Dat maakt dat 
er naar uw mening geen noodzaak is om op Goudasfalt grote evenementen te houden.

Tot slot schrijft u dat de Theaterbakkerheij naast Goudasfalt zelf, eveneens een voorbeeld is van het 
verruimen van regels. 

Een beslissing over evenementengeluid waarbij wij meerdere belangen moesten afwegen
Wij begrijpen uw bezorgdheid en een aantal malen per jaar zult u zeker duidelijk merken dat er een 
evenement op Goudasfalt is. De wettelijke normen en jurisprudentie vormen daarbij altijd de basis ook 
al begrijpen wij dat uw mening daar anders over kan zijn. Aan de andere kant maken we als college 
een afweging voor geheel Gouda. Wij willen een florerende stad zijn waar ook op zijn tijd een 
evenement bij hoort. 

Het college meent met de beslissing over evenement aantallen en normen van 29 april 2021, een 
afweging te hebben gemaakt waarin zowel de belangen van de omgeving als van Gouda als geheel 
terug te zien zijn.

Test evenement voor meer inzicht
Bij de evenementen geluidcategorieën willen wij benoemen dat de 40 zogenaamde categorie III 
evenementen bijna niet hoorbaar zullen zijn buiten het Goudasfalt terrein en ook tussen de 
verschillende hogere categorieën zit een aanzienlijk verschil. Maar hoe u dat ziet, kunt u het best zelf 
ervaren. Daarom denken wij dat het testevenement met diverse geluidscategorieën waar Goudasfalt 
en enkele evenementenpartijen nu aan werken, helpt om een beter beeld te krijgen van die 
verschillende evenement geluidcategorieën. De organisatoren zorgen daarbij zelf voor de participatie 
waarbij de gemeente uiteraard meekijkt en benieuwd is naar de (meet)resultaten. Ook toetst de 
gemeente de vergunning voor dit evenement aan de voorschriften.

In gesprek
U noemt dat het verdienmodel van Goudasfalt teveel op evenementen is gericht. Uiteraard kan het 
college niet voor Goudasfalt spreken maar in de participatie rond het evenementengeluid van de 
laatste paar maanden, zien wij vanuit Goudasfalt hier meer gerichte keuzes in. Wij raden u aan 
hierover nog eens zelf met Goudasfalt in gesprek te gaan om dit uit eerste hand te horen. 
De Theaterbakkerheij is een zelfstandig bedrijf dat los van Goudasfalt staat maar wat zeker meetelt in 
de totale ruimtelijke afweging. Ook hier zien wij meer gerichtere keuzes in de afgelopen maanden en 
ook hier raden wij u aan nog eens in gesprek te gaan om dit uit eerste hand te horen.

1https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85 
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Vervolg
Wij hopen u hiermee als college voldoende antwoord te geven op uw vragen. Op 24 juni organiseert 
het college een online bijeenkomst over het bestemmingsplan waar het evenementengeluid mee 
samenhangt waarvoor u tevens van harte bent uitgenodigd. U kunt zich opgeven via 
goudasfalt@gouda.nl  

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Gouda,
de secretaris a.i., de burgemeester,

B. van Spréw mr. drs. P. Verhoeve

mailto:goudasfalt@gouda.nl
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Geachte                 ,

Op 24 mei 2021 stuurde u een mail aan de gemeenteraad van Gouda over de beslissing op bezwaar 
rond evenementengeluid op Goudasfalt. Op 29 april 2021 stelde het college hier nieuwe normen voor 
vast. De gemeenteraad verzocht het college te reageren op de mails. De raad krijgt een afschrift van 
deze brief en ontving op 29 april het memo dat u kunt vinden op 
https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/6

Overlast door evenementen
U vindt dat het aantal en soort evenementen dat er jaarlijks gehouden kan worden op Goudasfalt niet 
overeenkomen met het eerder door de raad vastgestelde ambitiedocument Goudasfalt en het daarbij 
aangenomen amendement. Ook geeft u aan dat het aantal evenementdagen en de daarbij behorende 
norm voor categorie I en II een te grote impact op de omgeving en ook daarbuiten geven. Daarmee is 
er wat u betreft geen sprake meer van incidenteel een evenement. 

Het raadsmemo vindt u van het voorgaande een onjuist beeld schetsen. De afname van het aantal 
evenementdagen, steekt in de praktijk anders in elkaar. In werkelijkheid is het eerdere vastgestelde en 
veel hogere aantal evenementen met meer geluid, nooit gehouden. De beslissing op bezwaar van 29 
april 2021 is naar uw mening in de praktijk geen afname maar een toename van het aantal categorie I 
en II evenementen. 

Voorafgaand aan het besluit van 29 april vond er participatie plaats. U geeft aan dat dit voor het 
uiteindelijke besluit niets opleverde. Het alternatief dat enkele omwonenden, Goudasfalt en enkele 
evenementenpartijen voorstelden werd namelijk niet overgenomen. Dit geeft u weinig vertrouwen in 
het verdere verloop naar een definitief bestemmingsplan voor Goudasfalt waar het 
evenementengeluid eveneens onderdeel van uitmaakt.

Een beslissing over evenementengeluid waarbij wij meerdere belangen moesten afwegen
Wij begrijpen uw bezorgdheid en een aantal malen per jaar zult u zeker duidelijk merken dat er een 
evenement op Goudasfalt is. De wettelijke normen en jurisprudentie vormen daarbij altijd de basis ook 
al begrijpen wij dat uw mening daar anders over kan zijn. Aan de andere kant maken we als college 
een afweging voor geheel Gouda. Wij willen een florerende stad zijn waar ook op zijn tijd een 
evenement bij hoort. 

Het college meent met de beslissing over evenement aantallen en normen van 29 april 2021, een 
afweging te hebben gemaakt waarin zowel de belangen van de omgeving als van Gouda als geheel 
terug te zien zijn.

Test evenement voor meer inzicht
Bij de evenementen geluidcategorieën willen wij benoemen dat de 40 zogenaamde categorie III 
evenementen bijna niet hoorbaar zullen zijn buiten het Goudasfalt terrein en ook tussen de 
verschillende hogere categorieën zit een aanzienlijk verschil. Maar hoe u dat ziet, kunt u het best zelf 
ervaren. Daarom denken wij dat het testevenement met diverse geluidscategorieën waar Goudasfalt 
en enkele evenementenpartijen nu aan werken, helpt om een beter beeld te krijgen van die 
verschillende evenement geluidcategorieën. De organisatoren zorgen daarbij zelf voor de participatie 
waarbij de gemeente uiteraard meekijkt en benieuwd is naar de (meet)resultaten. Ook toetst de 
gemeente de vergunning voor dit evenement aan de voorschriften.

De stap naar het bestemmingsplan
U bent uitgenodigd voor de bewonersbijeenkomst van 24 juni om de vervolgstap te maken naar een 
bestemmingsplan verbrede reikwijdte. De normen voor evenementengeluid gaan daar deel van 
uitmaken. De beslissing op bezwaar evenementengeluid Goudasfalt die we op 29 april 2021 al 
namen, vormt het uitgangspunt voor het bestemmingsplan. Maar we gaan die 
evenementuitgangspunten nadrukkelijk verder integraal afwegen voor alle bestemmingsplan 
aspecten. Wij hopen dat dit weer enig vertrouwen geeft voor u.

1https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85

https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85
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Vervolg
Wij hopen u hiermee als college voldoende antwoord te geven op uw vragen. Op 24 juni organiseert 
het college een online bijeenkomst over het bestemmingsplan waar het evenementengeluid mee 
samenhangt waarvoor u tevens van harte bent uitgenodigd. U kunt zich opgeven via 
goudasfalt@gouda.nl  

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Gouda,
de secretaris a.i., de burgemeester,

B. van Spréw mr. drs. P. Verhoeve

mailto:goudasfalt@gouda.nl
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Geachte                     , 

Op 24 mei 2021 stuurde u een mail aan de gemeenteraad van Gouda over de beslissing op bezwaar 
rond evenementengeluid op Goudasfalt. Op 29 april 2021 stelde het college hier nieuwe normen voor 
vast. De gemeenteraad verzocht het college te reageren op de mails. De raad krijgt een afschrift van 
deze brief en ontving op 29 april het memo dat u kunt vinden op 
https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/7

Overlast door evenementen
U geeft aan Goudasfalt zoals het nu is een warm hart toe te dragen maar dat het aantal en soort 
evenementen dat er jaarlijks gehouden kan worden op Goudasfalt niet overeenkomen met het eerder 
door de raad vastgestelde ambitiedocument Goudasfalt en het daarbij aangenomen amendement. 
Ook geeft u aan dat het aantal evenementdagen en de daarbij behorende norm voor categorie I en II 
een te grote impact op de omgeving en ook daarbuiten geven. Daarmee is er wat u betreft geen 
sprake meer van incidenteel een evenement. 

De communicatie vanuit het college vindt u van het voorgaande een onjuist beeld schetsen. De 
afname van het aantal evenementdagen, steekt in de praktijk anders in elkaar. In werkelijkheid is het 
eerdere vastgestelde en veel hogere aantal evenementen met meer geluid, nooit gehouden. De 
beslissing op bezwaar van 29 april 2021 is naar uw mening in de praktijk geen afname maar een 
toename van het aantal categorie I en II evenementen. 

Er is in de voorliggende participatie van het besluit van 29 april 2021 met Goudasfalt, enkele 
evenementenpartijen en een aantal omwonenden tot een voorstel gekomen voor 4 in plaats van de nu 
vastgestelde 8 categorie I evenementen. U schrijft dat uw vertrouwen in participatie daarmee niet is 
vergroot maar ook dat met 4 categorie I evenementen ook invulling geeft aan deze petitie.

Een beslissing over evenementengeluid waarbij wij meerdere belangen moesten afwegen
Wij vinden het prettig te horen dat u Goudasfalt een warm hart toedraagt en begrijpen uw bezorgdheid 
over evenementen geluid. Een aantal malen per jaar zult u ook zeker duidelijk merken dat er een 
evenement op Goudasfalt is. De wettelijke normen en jurisprudentie vormen daarbij altijd de basis ook 
al begrijpen wij dat uw mening daar anders over kan zijn. Aan de andere kant maken we als college 
een afweging voor geheel Gouda. Wij willen een florerende stad zijn waar ook op zijn tijd een 
evenement bij hoort. 

Het college meent met de beslissing over evenement aantallen en normen van 29 april 2021, een 
afweging te hebben gemaakt waarin zowel de belangen van de omgeving als van Gouda als geheel 
terug te zien zijn.

Test evenement voor meer inzicht
Bij de evenementen geluidcategorieën willen wij benoemen dat de 40 zogenaamde categorie III 
evenementen bijna niet hoorbaar zullen zijn buiten het Goudasfalt terrein en ook tussen de 
verschillende hogere categorieën zit een aanzienlijk verschil. Maar hoe u dat ziet, kunt u het best zelf 
ervaren. Daarom denken wij dat het testevenement met diverse geluidscategorieën waar Goudasfalt 
en enkele evenementenpartijen nu aan werken, helpt om een beter beeld te krijgen van die 
verschillende evenement geluidcategorieën. De organisatoren zorgen daarbij zelf voor de participatie 
waarbij de gemeente uiteraard meekijkt en benieuwd is naar de (meet)resultaten. Ook toetst de 
gemeente de vergunning voor dit evenement aan de voorschriften.

1https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85

https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85
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Uw concrete vragen
In uw brief stelt u tot slot een aantal concrete vragen. Van de eerste twee vragen denken wij dat het 
debat van 23 juni (zie onderstaand) een goed moment is om hierop in te gaan. De laatste drie vragen 
zijn vragen die aan de raad gesteld zijn en voor het college daarmee in deze brief moeilijk te 
beantwoorden.

Vervolg
Wij hopen u hiermee als college voldoende antwoord te geven op uw vragen. Op 24 juni organiseert 
het college een online bijeenkomst over het bestemmingsplan waar het evenementengeluid mee 
samenhangt waarvoor u tevens van harte bent uitgenodigd. U kunt zich opgeven via 
goudasfalt@gouda.nl  

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Gouda,
de secretaris a.i., de burgemeester,

B. van Spréw mr. drs. P. Verhoeve

mailto:goudasfalt@gouda.nl
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Geachte                , 

Op 24 mei 2021 stuurde u een mail aan de gemeenteraad van Gouda over de beslissing op bezwaar 
rond evenementengeluid op Goudasfalt. Op 29 april 2021 stelde het college hier nieuwe normen voor 
vast. De gemeenteraad verzocht het college te reageren op de mails. De raad krijgt een afschrift van 
deze brief en ontving op 29 april het memo dat u kunt vinden op 
https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/8

Overlast door evenementen
U geeft aan dat het aantal en soort evenementen dat er jaarlijks gehouden kan worden op Goudasfalt 
niet overeenkomen met het eerder door de raad vastgestelde ambitiedocument Goudasfalt en het 
daarbij aangenomen amendement. Ook geeft u aan dat het aantal evenementdagen en de daarbij 
behorende norm voor categorie I en II een te grote impact op de omgeving en ook daarbuiten geven. 
Daarmee is er wat u betreft geen sprake meer van incidenteel een evenement. Waar het 
Verkeerscirculatieplan het woon- en leefklimaat op de Veerstal heel erg centraal stelt, lijkt dat bij dit 
vraagstuk naar uw mening niet in beeld te zijn. 

De communicatie vanuit het college vindt u van het voorgaande een onjuist beeld schetsen. De 
afname van het aantal evenementdagen, steekt in de praktijk anders in elkaar. In werkelijkheid is het 
eerdere vastgestelde en veel hogere aantal evenementen met meer geluid, nooit gehouden. De 
beslissing op bezwaar van 29 april 2021 is naar uw mening in de praktijk geen afname maar een 
toename van het aantal categorie I en II evenementen. Tot slot twijfelt u over de wijze waarop 
Goudasfalt verantwoordelijkheid neemt bij evenementen.

Een beslissing over evenementengeluid waarbij wij meerdere belangen moesten afwegen
Wij vinden het prettig te horen dat u Goudasfalt een warm hart toedraagt en begrijpen uw bezorgdheid 
over evenementen geluid. Een aantal malen per jaar zult u ook zeker duidelijk merken dat er een 
evenement op Goudasfalt is. De wettelijke normen en jurisprudentie vormen daarbij altijd de basis ook 
al begrijpen wij dat uw mening daar anders over kan zijn. Aan de andere kant maken we als college 
een afweging voor geheel Gouda. Wij willen een florerende stad zijn waar ook op zijn tijd een 
evenement bij hoort. 

Het college meent met de beslissing over evenement aantallen en normen van 29 april 2021, een 
afweging te hebben gemaakt waarin zowel de belangen van de omgeving als van Gouda als geheel 
terug te zien zijn.

Test evenement voor meer inzicht
Bij de evenementen geluidcategorieën willen wij benoemen dat de 40 zogenaamde categorie III 
evenementen bijna niet hoorbaar zullen zijn buiten het Goudasfalt terrein en ook tussen de 
verschillende hogere categorieën zit een aanzienlijk verschil. Maar hoe u dat ziet, kunt u het best zelf 
ervaren. Daarom denken wij dat het testevenement met diverse geluidscategorieën waar Goudasfalt 
en enkele evenementenpartijen nu aan werken, helpt om een beter beeld te krijgen van die 
verschillende evenement geluidcategorieën. De organisatoren zorgen daarbij zelf voor de participatie 
waarbij de gemeente uiteraard meekijkt en benieuwd is naar de (meet)resultaten. Ook toetst de 
gemeente de vergunning voor dit evenement aan de voorschriften.

Goudasfalt
U noemt de verantwoordelijkheid die stichting Goudasfalt neemt bij evenementen eveneens in uw 
brief. Uiteraard kan het college niet voor Goudasfalt spreken maar in de participatie rond het 
evenementengeluid van de laatste paar maanden, zien wij vanuit Goudasfalt hier meer gerichte 
keuzes in. Wij raden u aan hierover nog eens zelf met Goudasfalt in gesprek te gaan om dit uit eerste 
hand te horen. 

1https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85

https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85
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Vervolg
Wij hopen u hiermee als college voldoende antwoord te geven op uw vragen. Op 24 juni organiseert 
het college een online bijeenkomst over het bestemmingsplan waar het evenementengeluid mee 
samenhangt waarvoor u tevens van harte bent uitgenodigd. U kunt zich opgeven via 
goudasfalt@gouda.nl  

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Gouda,
de secretaris a.i., de burgemeester,

B. van Spréw mr. drs. P. Verhoeve

mailto:goudasfalt@gouda.nl
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Geachte                     , 

Op 24 mei 2021 stuurde u een mail aan de gemeenteraad van Gouda over de beslissing op bezwaar 
rond evenementengeluid op Goudasfalt. Op 29 april 2021 stelde het college hier nieuwe normen voor 
vast. De gemeenteraad verzocht het college te reageren op de mails. De raad krijgt een afschrift van 
deze brief en ontving op 29 april het memo dat u kunt vinden op 
https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/9

Overlast door evenementen
U geeft aan dat het aantal en soort evenementen dat er jaarlijks gehouden kan worden op Goudasfalt 
niet overeenkomen met het eerder door de raad vastgestelde ambitiedocument Goudasfalt en het 
daarbij aangenomen amendement. Ook geeft u aan dat het aantal evenementdagen en de daarbij 
behorende norm voor categorie I en II een te grote impact op de omgeving en ook daarbuiten geven. 
U noemt daarvoor meerdere voorbeelden.

Een beslissing over evenementengeluid waarbij wij meerdere belangen moesten afwegen
Wij vinden het prettig te horen dat u Goudasfalt een warm hart toedraagt en begrijpen uw bezorgdheid 
over evenementen geluid. Een aantal malen per jaar zult u ook zeker duidelijk merken dat er een 
evenement op Goudasfalt is. De wettelijke normen en jurisprudentie vormen daarbij altijd de basis ook 
al begrijpen wij dat uw mening daar anders over kan zijn. Aan de andere kant maken we als college 
een afweging voor geheel Gouda. Wij willen een florerende stad zijn waar ook op zijn tijd een 
evenement bij hoort. 

Het college meent met de beslissing over evenement aantallen en normen van 29 april 2021, een 
afweging te hebben gemaakt waarin zowel de belangen van de omgeving als van Gouda als geheel 
terug te zien zijn.

Test evenement voor meer inzicht
Bij de evenementen geluidcategorieën willen wij benoemen dat de 40 zogenaamde categorie III 
evenementen bijna niet hoorbaar zullen zijn buiten het Goudasfalt terrein en ook tussen de 
verschillende hogere categorieën zit een aanzienlijk verschil. Maar hoe u dat ziet, kunt u het best zelf 
ervaren. Daarom denken wij dat het testevenement met diverse geluidscategorieën waar Goudasfalt 
en enkele evenementenpartijen nu aan werken, helpt om een beter beeld te krijgen van die 
verschillende evenement geluidcategorieën. De organisatoren zorgen daarbij zelf voor de participatie 
waarbij de gemeente uiteraard meekijkt en benieuwd is naar de (meet)resultaten. Ook toetst de 
gemeente de vergunning voor dit evenement aan de voorschriften.

Vervolg
Wij hopen u hiermee als college voldoende antwoord te geven op uw vragen. Op 24 juni organiseert 
het college een online bijeenkomst over het bestemmingsplan waar het evenementengeluid mee 
samenhangt waarvoor u tevens van harte bent uitgenodigd. U kunt zich opgeven via 
goudasfalt@gouda.nl  

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Gouda,
de secretaris a.i., de burgemeester,

B. van Spréw mr. drs. P. Verhoeve

1https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/94a4562b-01ac-4809-87af-9ab36f4c3b85
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